
Protokół z obrad XXI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2020r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XVIII, XIX, XX Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności w okresie międzysesyjnym (druk BRG nr 

295/2020; 285/2020; 293/2020). 

6. Raport o stanie dróg na terenie Gminy Kłodawa za 2019 rok (druk BRG nr 286/2020). 

7. Informacja o realizacji zadań drogowych w I półroczu 2020 roku (druk BRG nr 287/2020). 

8. Realizacja Funduszu Sołeckiego w Gminie Kłodawa w I półroczu 2020r. (druk BRG nr 297/2020). 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 294/2020); 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020 – 2026 (druk BRG nr 

292/2020); 

c) przyjęcia „Programu Rewitalizacji Gminy Kłodawa na lata 2017 – 2023 – aktualizacja” (druk 

BRG nr 289/2020); 

d) ustanowienia służebności przesyłu (druk BRG nr 290/2020); 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy 

(druk BRG nr 288/2020); 

f) określenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedy, psychologa, pedagoga, doradców 
zawodowych oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzinowym w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez gminę Kłodawa (druk BRG nr 291/2020). 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00) 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 

XXI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XXI Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poprosił o wycofanie z porządku obrad z 

punktu 4 – przyjęcia protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 



Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 9g projektu uchwały zgłoszonego przez Panią Wójt. 

GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie  porządek 

obrad z wprowadzonym projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności w okresie międzysesyjnym (druk BRG nr 

295/2020; 285/2020; 293/2020). 

Radna Bożena Adamczak – zapytała, kiedy rozpoczną się prace na drodze Różanki – Wojcieszyce. 

Podziękowała za remont fragmentu odcinka chodnika przy ulicy Niepodległości i instalację 3 lamp na 

skrzyżowaniach w Różankach. 

 

Radny Gerard Bieryło – zapytał na jakiem etapie jest plan związany z modernizacją drogi Łośno – Lipy. 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że prawdopodobnie jeszcze w tym miesiącu 

rozpoczną się prace na drodze Różanki – Wojcieszyce. Odnośnie remontu drogi Łośno – Lipy, 

odpowiedziała, że gmina ma zabezpieczone środki na to zadanie a powiat stara się o dofinansowanie. 

 

Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poprosiła aby przekazać Pani Staroście potrzebę remontu chodnika 

przy ulicy Niepodległości w Różankach. 

 



Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że przekaże wniosek Pani Staroście.  

 

Ad. 6. Raport o stanie dróg na terenie Gminy Kłodawa za 2019 rok (druk BRG nr 286/2020). 

Radny Jan Kubera – w Kłodawie przy ul. Gorzowskiej jest ścieżka rowerowa która przechodzi z lewą na 

prawą stronę. Część rowerzystów jedzie chodnikiem pomimo zakończenia odcinka ścieżki rowerowej, 

stwarzając zagrożenie dla osób poruszających się po chodniku. Zwrócił również uwagę na bardzo wąską 

ścieżkę prowadzącą do jeziora. 

 

Sekretarz Karolina Niciejewska – odpowiedziała, że gmina pochyli się nad tym tematem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – wyjaśnił, że powodem przechodzenia ścieżki 

rowerowej z jednej strony na drugą związany jest z kwestią nieuregulowania własności drogi. 

 

Radny Henryk Brzana – zapytał kiedy przy ulicy Parkowej zostanie postawiona tabliczka „ruch pieszy” 

 

Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poprosiła aby zaapelować do  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad aby podczas prac projektowych związanych z modernizacją drogi krajowej nr 22 uniknąć 

błędów tj. np. przechodzenie ścieżki z jednej strony na drugą. Radna przytoczyła kilka „nieścisłości” 

występujących na tej drodze co do których brak jest zgody na ich poprawę. 

 

Radna Bożena Adamczak -  ponownie poprosiła o budowę siłowni zewnętrznej i placu zabaw przy 

boisku w Różankach.  

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że jak tylko gmina otrzyma projekt 

modernizacji drogi będzie on konsultowany z sołectwami. 

 

Radny Jan Kubera – zwrócił uwagę, na szerokość drogi przy ulicach Promykowej i Słonecznej. Dodał, 

że jeśli  po drugiej stronie będą powstawać nowe domy będzie problem z przejazdem. 

 

Ad. 7. Informacja o realizacji zadań drogowych w I półroczu 2020 roku (druk BRG nr 287/2020). 

Rada bez uwag przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. 8. Realizacja Funduszu Sołeckiego w Gminie Kłodawa w I półroczu 2020r. (druk BRG nr 297/2020). 

Rada bez uwag przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. 9a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk 

BRG nr 294/2020). 

 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska – przedstawiła 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 



Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/183/20. 

Ad. 9b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 

lata 2020 – 2026 (druk BRG nr 292/2020). 

 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska – przedstawiła 

pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/184/20. 

Ad. 9c. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Gminy Kłodawa na lata 2017 

– 2023 – aktualizacja” (druk BRG nr 289/2020). 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – przypomniała, że na posiedzeniach komisji zostały naniesione 

uwagi. Wyjaśniła, że powyższy program jest aktualizacją obowiązującego już dokumentu, w związku  z 

czym nie można nie można zmienić np. nazw szkół, ponieważ w  chwili tworzenia dokumentu 

funkcjonował Zespół Szkół w Kłodawie a nie Szkoła Podstawowa. Dodała, że dokument podlega ocenie 

Urzędu Marszałkowskiego i zaapelowała o przyjęcie dokumentu w pierwotnej wersji. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/185/20. 

Ad.9d. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu (druk BRG nr 290/2020). 

 



Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/186/20. 

Ad. 9e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 288/2020). 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/187/20. 

Ad. 9f. Podjęcie uchwały w sprawie określenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedy, 
psychologa, pedagoga, doradców zawodowych oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 
o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzinowym w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez gminę Kłodawa (druk BRG nr 291/2020). 
 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię komisji w 

przedmiocie projektu uchwały. 

 



W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/188/20. 

Ad. 9g. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic 

aglomeracji Gorzów Wielkopolski. 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Gospodarki Komunalnej  i 

uzyskał pozytywną opinię. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Głosy za   15 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana podpozycją nr XXI/189/20. 

Ad. 10.Wolne wnioski. 

Radna Bożena Adamczak – podziękowała za zrealizowany kurs komputerowy, który cieszył się bardzo 

dużym zainteresowaniem oraz za dalsze dofinansowanie do klubu Senior plus. Poprosiła o budowę 

placu zabaw i siłowni przy boisku w Różankach. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że gmina przystępuje do opracowania 

dokumentacji w tej sprawie. 

 

Radna Katarzyna Chmiel – Dera – zaprosiła na festyn z okazji 30 – lecia samorządu, który odbędzie się 

w dniu 5 września w Różankach. Podziękowała za pomoc w organizacji Urzędowi Gminy i Gminnemu 

Centrum Kultury. 

Radny Jan Kubera – poprosił o wybudowanie w przyszłości ścieżki rowerowej wzdłuż drogi pomiędzy 

Kłodawą a Santockiem z uwagi na fakt, iż droga jest bardzo wąska a porusza się po niej wielu 

rowerzystów. 



Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski – wyjaśnił, że szerokość pasa drogowego uniemożliwia wybudowanie 

ścieżki rowerowej. 

Radny Rafał Chodkiewicz – dodał, że zmorą tej drogi są kierowcy nierespektujący przepisów o ruchu 

drogowym i poruszający się z nadmierną prędkością. 

Radny Wiesław Witczyk – podziękował za wybudowanie boiska i placu zabaw na Osiedlu Marzeń. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – dodała, iż w tamtym rejonie mieszka ok 900 mieszkańców i 

teren rekreacyjny był tam niezbędny. 

Radna Wanda Grabowska – ponownie poprosiła o przestawienie tablicy ogłoszeń przy ulicy Polnej, 

oraz o dosypanie szlaki przy placu manewrowym na ulicy Makowej. Poprosiła o wykoszenie trawy na 

drodze prowadzącej do placu manewrowego, ponieważ zawęża ona drogę. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że zadanie zostanie zrealizowane. 

Ad. 11. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy 

Kłodawa. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała 

Kamila Kłosowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

  Andrzej Korona 

 

 

 

  

 

 


